
Hybridiosallistuminen toimielinten kokouksiin 

 

Alavieskan kunnassakin on otettu digiloikka koronapandemian vuoksi. 

Toimielinten kokouksiin ja valtuuston iltakouluihin on voinut osallistua myös 

etänä Teamsin kautta. Yhteydet ovat toimineet pääsääntöisesti hyvin. 

Koronapandemian lieventyessä ja rokotusten edetessä esitämme, että 

kokouksiin ja valtuuston iltakouluihin voi edelleen osallistua etäyhteyden 

välityksellä, mikäli kokouksessa ei ole henkilövaaleja.  

Etäyhteydellä esimerkiksi muualla työskentelevä tai opiskeleva voi ketterästi 

osallistua päätöksentekoon.   

Joka tapauksessa uusille ja jatkaville valtuutetuille suosittelemme lämpimästi 

osallistumista valtuuston iltakouluihin ja seminaareihin. Niissä jaetaan tietoa 

päätöksenteon tueksi ja kynnys kysyä on matala. Kuntalaisten etu on, että 

Alavieskan valtuustossa tehdään päätöksiä jatkossakin tiedon ei luulon 

varassa. 
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